

## Dagsorden til Afdelingsbestyrelsesmøde torsdag den 14. oktober klokken 17.00 i beboerlokalet Hvidovrevej.

1. Valg af dirigent. *Jørgen Rørvold valgte sig selv*
2. Valg af referent. *Mitchel Nebelong-Ibsen*
3. Godkendelse af referat fra sidste møde. *Udskydes til næste møde grundet rettelse.*
4. Fordeling af opgaver og planlægning i forbindelse med afdelingsmødet 27. oktober. *Mogens har lovet at lave kaffe. Kim og Jørgen handler drikkevarer og lidt kage etc.? Anders giver en kort status på helhedsplanen, Brian tager imod folk, Anette laver referat, Niels-Peter undersøger om Flemming Bagge har mulighed for at være dirigent. Endelig dagsorden skal sendes, der er indkommet 3 forslag. Vinduespudser, Flere katte samt udskiftning af KAB.*
  - *Vinduespudser: Vi kan godt forstå idéen, men tror desværre der ligger for meget administration i det.*
  - *Flere katte: Det har bestyrelsen ikke noget imod under de givne forudsætninger fra forslaget.*
  - *Udskiftning af KAB som administrator: Det er en kompliceret sag. Bestyrelsen ønsker at udskyde dette forslag til efter vi har afholdt møde og afstemning ang. Helhedsplanen senere i år.*
5. Kort orientering om helhedsplanen. *Landsbygge fonden har givet penge til beboerlokalet igen efter de sidst havde trukket tilbuddet retur. KAB og Rambøll har fået fart på efter der blev udtrykt mistillid. Planen er at vi skal have orienterende møde samt afstemning i slutningen af november. Brian undersøger hvilke datoer der passer flest muligt bedst. Jørgen er meldt ind i udvalget om helhedsplanen. Vi forsøger at undersøge om vi skal have nogen med i udvalget.*
6. Hvad stiller vi op med de to Pc'er der er indkøbt til brug for produktion af beboerbladet, nu da dette er nedlagt. *Bestyrelsen er enige om at den ene computer Mogens har haft lader vi ham beholde. Den anden stilles til rådighed for Mitchel som er fast referent.*
7. Fra og til ejendomskontoret, orientering ved Brian Ludvigsen. *15,06% af det samlede budget er brugt. Apoteker stien nedlægges og forsøges forbedret til næste år. Gamle huller i væggene efter Miele vaskeriet er blevet muret op. Varmtvandsbeholderen kan snart ikke mere, udskiftes til næste år (uden om helhedsplanen). Lærred til projekter udskiftes så den passer til skærm størrelse. De store juletræer er blevet gjort klar til jul, samt taget er blevet tjekket med lift. Bedet for enderne (blok 4&5) bliver beskåret helt ned. Cykel indsamling forventes gennemført slut november.*
8. Økonomi. Gennemgang af diverse konti ved kasserer Jørgen Rørvold. *Der er ikke sket nogen ændringer siden sidste møde. Hvis nogen skal have købt noget, skal det være Jørgen personligt der køber det.*
9. Eventuelt. *Billedet der hænger bag Anette på ejendomskontoret sættes på lager indtil andre ønsker det hængende, evt. i fremtidigt nyt selskabslokale. (evt. bestyrelsens kontor i kælderens). Vi undersøger lige om Anders er blevet kontaktet ang. beboer brevet der skulle svares på, hvis ikke lader Mogens det være hans "sidste gerning".*
10. Næste møde. *Efter næste møde d. 27 aftales dette nærmere.*

Deltagerere : Brian, Jørgen, Niels-Peter, Mogens, Kim, Charlotte & Mitchel